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Huis van het Nederlands Brussel  -  Samenwerking met Brusselse Gewest

In zijn antwoord op mijn schriftelijke vraag nr.13 van 15 september 2014 over de plaats 
van het Nederlands in de rondleidingen voor de medewerkers van de Europese 
Commissie stelde minister Gatz dat “voor de expats die niet bij de Europese Commissie 
werken, het Huis van het Nederlands een samenwerking heeft opgezet met het 
verbindingsbureau Brussel-Europa”. Dat bureau verwelkomt elke nieuwe expat in 
Brussel.

Dat bureau gaat vanaf 1 januari 2014 echter op in de door de Brusselse regering nieuw 
op te richten vennootschap, waarvan onder andere ook VisitBrussels deel zal uitmaken.

1. Zal het Huis van het Nederlands in de toekomst samenwerken met deze nieuwe 
vennootschap? Hoe zal dit in de praktijk verlopen?

2. Heeft het Huis van het Nederlands hierover reeds overleg gepleegd met de betrokken 
partijen?



LIESBETH HOMANS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BINNENLANDS BESTUUR, 
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ANTWOORD 
op vraag nr. 196 van 17 november 2014
van WILLY SEGERS

Voor deze vraag dien ik u door te verwijzen naar mijn collega Sven Gatz, Vlaams minister 
van Cultuur, Media, Jeugd en Brussel. Hij is immers de opdrachtgever van de 
samenwerking die opgezet werd tussen het Huis van het Nederlands Brussel en het 
verbindingsbureau Brussel-Europa. Als minister van Inburgering ben ik verantwoordelijk 
voor de reguliere werking van de Huizen van het Nederlands. Extra-decretale opdrachten 
als deze vallen daar niet onder.


